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Her hjemme er ikke profesjonelle barnestjerner så alminnelige, og hverken skoleoverlegen, dr.

Baklund, eller skolepsykolog fru Dagny O�edahl, har støtt på at eneste tilfelle hvor barn er blitt

nervøse av å opptre o!entlig.

– Rent umiddelbart skulle en jo tro at det var i høy grad skadelig, sier fru O�edahl i en samtale

med VG. – Men når en ser hvor mange barn som i grunnen opptrer rundt om, og tenker på at ikke vi

har støtt på et eneste tilfelle av nervøsitet hos slike barneskuespillere, kan en vel gå ut fra at det ikke er

så farlig som en skulle tro.
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